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O p  22  me i  2016 ,  we rd 
d e  2 016  D i s t r i c t ,  S u b -
district en huisgroep leiders 
toewijdingsdienst gehouden 
t i jd e n s  d e  Z ond a g avond 
dienst. Het aantal toegewijden, 
1.690 waarvan de leiders van 
d r ie g rote deelgemeenten 
(d e e lge m e e n t e n  1  t o t  9, 
deelgemeenten 10 tot 21, en 
deelgemeenten 22 tot 32); 

de Chinese deelgemeente 
( K o r e a a n s  C h i n e e s  e n 
Chinees); en de Buitenlandse 
deelgemeenten (Vreemdelingen 
die in Korea wonen) aanwezig 
w a r e n .  H e t  w e r d  o o k 
bijgewoond door de leiders van 
43 branche gemeenten inclusief 
Masan,  Daejeon,  Easter n 
Gwangju, Gumi, Miryang, 
Changwon, Cheonan, Muan, 
Yeosu, Iksan, Jeonju, en New 
Gwangju Manmin Gemeenten.

De aanbiddingdienst werd 
live uitgezonden via GCN 
(www.gcntv.org) en via het 
internet. Oudste Hongki Park, 
Voorzit ter van de Mannen 
District Leiders Vereniging 
had de leiding over de dienst. 
Senoir Diakones Kyungae Jeon, 
Voorzitster van de Vrouwen 

District Leiders vereniging ging 
voor in het gebed en Senior 
Diakones Misun Kil, van de 
Daejeon Manmin Gemeente, 
las voor uit de Schrift. Daarna 
brachten de toegewijden special 
lofprijs aan God met heel hun 
hart.

Senior Pastor Dr. Jaerock 
Lee bracht een boodschap met 
als titel “De mate van geloof” 
ge b a s e e r d  o p  Ro m e i n e n 
12:3 en hij sprak over drie 
controlepunten om het geloof 
te verkrijgen dat gepast is voor 
leiders.

Hij spoorde hen aan om 
te  proberen om hu n bes t 
te doen om het hart van de 
Here te bereiken door deze 
drie punten te onderzoeken: 
de diepte van het hart, dat is 

hoeveel geestelijke liefde en 
zachtmoedigheid u hebt bereikt; 
de breedte van het hart, namelijk 
hoeveel zielen u kunt aannemen 
en dienen; en de capaciteit van 
het hart, met andere woorden, 
hoeveel u laat zien in daden.

Tijdens de dienst, namen de 
toegewijden de beslissing om 
meer te groeien in geloof, om 
zielen te winnen met het hart 
van de Here, en om de mate van 
gestalte te bereiken welke tot de 
volheid van Christus behoord. 

Crystal Muziek Festival welke gehouden werd door het Crystal Forum in Israël

Op zaterdag 14 mei 2016 om 18.00 
u., werd het Crystal Muziek Festival 
gehouden in de Kibbutz Shefayim Hal, 
Kibbutz hotel in Israël, met ongeveer 
900 aanwezigen, inclusief Messiaanse 
Joden van het land samen met mensen 
van Zuid Korea, Rusland, Oekraïne, de 
Fillipijnen, Afrika en Letland.

D i t  C r y s t a l  Mu z ie k  Fe s t iva l 
i s  b ego n n e n  i n  2 010  d o o r  h e t 
C r y s t a l  F o r u m  ( I s a r ë l i s c h e 
Voorgangersvereniging). Sinds 2012, 
worden de Uitvoerende Kunst team 

van de Manmin Centrale Gemeente 
uitgenodigd en hebben God verheerlijkt. 
In 2016, hebben Diakones Seongkyeol Ju 
en het Glorie Aanbidding en dansteam 
van het Uitvoerend Kunstcomité 
opgetreden in het eerste deel en tijdens 
de climax van het evenement. Ze 
dansten op Israëlische traditionele 
liederen en toonden waaierdansen en 
krachtige aanbiddingsdansen. Diakones 
Ju prees God en leidde ook de gemeente 
in lofprijs, zodat we samen God prezen.

D e z e  g e b e u r t e n i s  we r d  l i ve 

uitgezonden via Satelliet en het internet 
door GCN, TBN Rusland, CNL, Impact 
TV, en In Victory, dus vele mensen in 
Rusland, Oekraïne, de Verenigde Staten, 
en Kazakhstan, alsook, in Israël konden 
het via de uitzending volgen.

Crystal Forum werd georganiseerd 
door Israëlische voorgangers die 
geestelijk door de Israël bediening van 
Dr. Jaerock Lee waren bemoedigd. 
Dr. Lee preekte het evangelie en liet 
vele wonderlijke werken zien in vele 
gebieden over heel Israël tijdens zijn 

12 bezoeken gedurende drie jaar, 
beginnend in juli 2007.

In September 2009, leidde h ij 
de Israël Verenigde Campagne in 
de Internationale Conventie hal in 
Jeruzalem. Sindsdien, hebben de 
voorgangers van het Crystal Forum 
een variëteit van bedieningen gehad, 
door evenementen te organiseren zoals 
het Crystal Muziek Festival, Zakdoek 
Genezingscampagnes, Voorgangers 
s e m i n a r i e s ,  J e u gd k a m p e n ,  e n 
Seminaries voor gehuwd echtparen.

2016 District, Sub-district en huisgroep 
leiders Toewijdingsdienst

Titel: De mate van geloof (Romeinen 12:3)  Spreker: Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

Crystal Muziek Festival 2016, verheerlijkte God door de mensen die kwamen van vele landen. Diakones Seongkyeol Ju en het Glorie Aanbidding en Dansteam van de Manmin Centrale 
Gemeente (midden) waren uitgenodigd en raakten de harten van vele mensen die aanwezig waren aan.



De geloofsbelijdenis 

Adres: 29, Digitale-ro 26-gil, Guro-Gu, Seoul, Korea, 08389
Telefoon: 82-2-818-7047
Fax: 82-2-818-7048 
Website: www.manmin.org/english/www.manminnews.com
Email: manminen@manmin.kr
Uitgever: Dr. Jaerock Lee 
Hoofdredacteur: Senior Diacones Geumsun Vin 

Dutch

Gepubliceerd door Manmin Central gemeente 

“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Over het algemeen, zeggen mensen dat 
iemand zachtmoedig is, wanneer hij een mild 
en gematigd persoonlijkheid heeft. Maar 
geestelijke zachtmoedigheid welke God 
erkend is niet zomaar zacht en mild zijn. Hoe 
kan iemand dan van de negen vruchten van 
de Geest, de vrucht van “zachtmoedigheid” 
bereiken?

1. Het is het hebben van een hart dat 
alle mensen begrijpt en koestert

Geestelijke zachtmoedigheid is om 
wijsheid te hebben en de bekwaamheid om 
te onderscheiden wat goed en kwaad is, 
terwijl u tegelijkertijd iedereen begrijpt en 
aanvaard, omdat er geen slechtheid in zo’n 
mensen is. Het is namelijk om deugdzame 
vrijgevigheid te hebben dat gepaard gaat 
met een mild en gematigd karakter. Wanneer 
u deze deugdzame vrijgevigheid hebt, 
zult u niet alleen altijd mild zijn, maar zult 
u ook waardigheid hebben wanneer het 
noodzakelijk is.

Het hart van een zachtmoedig persoon is 
zo zacht als katoen. Wanneer u een steen naar 
katoen gooit of het prikt met een naald, zal 
het katoen het slechts bedekken en omarmen. 
Evenzo, ongeacht hoe andere mensen hem 
bedreigen, zal een zachtmoedig persoon geen 
slechte gevoelens hebben in zijn hart naar 
hen. Dat wil zeggen, dat hij niet boos wordt 
of zich ongemakkelijk voelt. Hij zorgt er ook 
voor dat anderen geen ongemak ervaren. 
Hij oordeelt niet of veroordeelt niet, maar 
begrijpt en aanvaardt anderen. 

Mensen zullen troost voelen bij zo’n 
persoon, dus vele mensen kunnen komen 
en rust bij hem vinden. Het is net als een 
grote boom met vele takken, zodat de vogels 

kunnen komen, zich nestelen en rusten op de 
takken.

Bijvoorbeeld, Mozes werd door God 
erkend vanwege zijn zachtmoedigheid. 
Numeri 12:3 zegt, “Mozes nu was een zeer 
zachtmoedig man, meer dan enig mens op 
de aardbodem.” De zonen van Israël waren 
meer dan 600.000 volwassen mannen in 
aantal. Inclusief vrouwen en kinderen was 
het aantal waarschijnlijk meer dan 2 miljoen. 
Zo’n groot aantal mensen leiden op zich is 
al een hele moeilijke taak voor een normaal 
persoon. De Israëlieten klaagden en stonden 
op tegen Mozes, zelfs wanneer Mozes hen 
grote kracht liet zien. Slechts bij het zien van 
het feit dat Mozes zo’n volk door de woestijn 
leidde voor 40 jaren, kunnen wij begrijpen 
hoe zachtmoedig Mozes was. 

M a t t h e ü s  5 : 5  z e g t ,  “ Z a l i g  d e 
zachtmoedigen, want zij zullen de aarde 
beërven.” Hier betekent de aarde beërven 
niet dat u een stuk land op deze aarde zult 
ontvangen. Het betekent dat tot de mate dat 
u zachtmoedigheid hebt bereikt, u een groter 
stuk land zult ontvangen in de Hemel. 

Ondanks dat u een heel groot stuk land op 
de aarde hebt, u kunt het niet meenemen naar 
de Hemel. Maar wanneer u land in de Hemel 
ontvangt door zachtmoedigheid te bereiken, 
zal het een eeuwig erfdeel zijn. In die plaats 
kunt u gelukkige momenten spenderen voor 
eeuwig met de Here en degenen die kostbaar 
zijn voor u.

2. Geestelijke zachtmoedigheid is als 
goede grond

Geestelijk, wordt een zachtmoedig hart 
vergeleken met goede grond. Wanneer een 
mens veel slechtheid in zich heeft, is zijn 
hart verhard zoals de grond langs de weg 
en kan hij de waarheid niet aannemen. 
Zelfs wanneer hij de waarheid hoort en 
Gods genade ontvangt, twijfelt hij spoedig 
en de genade die over hem uitgestort 
werd, verlaat hij om de wereldse dingen te 
verkrijgen. Maar zelfs dit soort van hart-
grond kan worden veranderd in goede grond, 
wanneer de persoon ijverig werkt om het te 
veranderen.

Zelfs het meest vruchteloze land kan 
worden veranderd in goede grond als de boer 
het ijverig cultiveert. Net zoals de karakters 
van het veld kunnen veranderen, kan ook het 
hart van mensen worden veranderd door de 
kracht van God.

Zelfs de harten die verhard zijn zoals 
de grond langs de weg, kunnen worden 
omgeploegd door de hulp van de Heilige 
Geest. Zelfs de harten die veel slechtheid 

in zich hebben, kunnen worden veranderd 
in zachtmoedige harten, eens de zonde is 
verworpen. Zelfs harten vol van naijver, 
jaloezie, ruzie maken en andere vormen van 
zonden kunnen zacht en mild worden. Des te 
meer u uw hart cultiveert op deze manier, des 
te groter zal de vrucht van zachtmoedigheid 
zijn die u draagt.

Maar uw hart kan niet automatisch 
veranderen alleen maar omdat u de Heilige 
Geest hebt ontvangen. U moet uw eigen 
krachtsinspanning erin stoppen. U moet 
voortdurend en vurig bidden en proberen 
om in alle dingen te denken, te spreken en te 
handelen in de waarheid. U zou niet moeten 
opgeven na enkele weken of maanden, maar 
u zou moeten blijven proberen tot het einde. 
Wanneer u dit soort van krachtsinspanning 
laat zien, zal God het zeker opmerken en zal 
Hij u Zijn genade en kracht geven, en zal de 
Heilige Geest u ook helpen. 

Terwijl u uw hart-grond cultiveert in 
goede grond, zult u ook automatisch de 
vruchten van de Heilige Geest dragen. Maar 
zachtmoedigheid is nauwer verbonden 
met het ploegen van het hart-grond. U 
kunt niet zachtmoedig worden tenzij u uw 
opvliegendheid, haat, naijver, hebzucht, ruzie 
maken, opscheppen, zelfgerechtigheid, enz. 
hebt verworpen. Met zo’n karakters van hart, 
kunnen andere mensen geen rust in u vinden.

Om die reden heeft zachtmoedigheid een 
nauwere link met heiligheid dan de andere 
vruchten van de Heilige Geest. Wanneer u 
geestelijke zachtmoedigheid bezit, zult u 
antwoorden ontvangen op alles wat u vraagt, 
net zoals u goede vruchten krijgt wanneer u 
zaait in een goed veld. U zult ook de stem 
van de Heilige Geest duidelijk horen, zodat u 
voorspoedig zult zijn in alle dingen.

3. De geestelijke zachtmoedigheid met 
deugdzame vrijgevigheid

De eerste deugdzame vrijgevigheid 
verschijnt als waardige en gematigde 
daden. Degenen die altijd zachtaardig zijn 
zonder gepaste onderscheiding kunnen 
anderen niet aanvaarden. Er zal op hen 
neergekeken worden en ze zullen door 
anderen worden gebruikt. Evenzo, degenen 
die zowel zachtmoedigheid als deugdzame 
vrijgevigheid hebben zullen een gepaste 
standaard van oordeel hebben. Ze doen wat 
rechtvaardig is door op de juiste manier te 
onderscheiden wat goed en kwaad is.

Toen Jezus de Tempel reinigde en de 
hypocrisie bestrafte van de Farizeeërs en de 
Schriftgeleerden, was Hij onweerstaanbaar en 
heel streng. Hij heeft een zachtmoedig hart, 

zodat Hij “het geknakte riet niet zal verbreken 
en de walmende vlaspit niet zal doven”, maar 
toch bestrafte Hij de mensen op strenge wijze 
wanneer dat nodig was. Wanneer u zo’n 
waardigheid en gerechtigheid van hart hebt, 
kunnen mensen niet op u neerkijken, ondanks 
dat u nooit uw stem verheft of probeert om 
streng te worden. 

De uiterlijke verschijning is ook gerelateerd 
aan het bezitten van de manieren van de Here 
en de volmaakte daden van het lichaam. 
Een deugdzaam persoon heeft waardigheid, 
autoriteit en belang in zijn woorden; hij 
spreekt niet onbedacht zinloze woorden. Hij 
draagt bij elke gelegenheid gepaste kleding. 
Hij heeft een zachte gezichtsuitdrukking, 
maar geen kordate of koude gezichten. Hij 
die deugdzaam en vrijgevig is zal alles doen 
in opgerechtheid, en hij zorgt er ook voor dat 
mensen zich op hun gemak voelen.

Ten tweede, laat deugdzame vrijgevigheid 
daden van genade en barmhartigheid zien. Ze 
helpen niet alleen degenen die in financiële 
nood zijn maar ook degenen die geestelijk 
moe en zwak zijn door ze te vertroosten en 
hen genade te laten zien.

Bijvoorbeeld, veronderstel dat er een 
gelovige is, die lijdt onder vervolgingen 
vanwege haar geloof. Hier, voelen sommige 
leiders alleen maar bewogenheid in hun 
hart. Aan de andere kant, zullen sommige 
leiders haar bemoedigen en troosten en haar 
ook helpen overeenkomstig haar situatie. 
Wanneer de zachtmoedigheid aan de 
buitenkant wordt gezien als een deugdzame 
daad, kan het ook genade en leven geven aan 
anderen.

Geliefde broeders en zusters in Christus, 
wanneer de dingen niet gaan zoals ze moeten 
gaan, zeggen sommige mensen, “Ik kan 
er niets aan doen dat ik zo ben geboren.” 
Maar degenen die in God geloven moeten 
zo’n woorden niet uitspreken. We kunnen 
de karakters veranderen en zelfs het diepst 
van ons hart, door de werken van de Heilige 
Geest.

Zelfs opvliegendheid, opscheppen, 
z e l f g e r i c h t e  g e d a c h t e n  e n  s t e r k e 
zelfgerechtigheid kunnen worden veranderd 
van nature met als gevolg dat iemand een 
zachtmoedig en deugdzaam hart krijgt, 
wanneer degene de zonde verwerpt en het 
hart cultiveert. Zelfs hele introverte en timide 
karakters kunnen stoutmoedig worden en 
vele andere mensen helpen. 

Ik hoop dat u ijverig uw hart zult cultiveren 
en de mooie vrucht van zachtmoedigheid 
gaat dragen, zodat u een groot vat zult 
worden zoals Mozes.

De vrucht van zachtmoedigheid

“Maar de vrucht van de Geest is liefde, 
blijdschap, vrede, lankmoedigheid, 
vr iendelijkheid, goedheid, t rouw, 
zachtmoedigheid, zelf beheersing. 
Tegen zodanige mensen is de wet niet” 
(Galaten 5:22-23). 

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

●●●
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Sommige mensen maken altijd fouten en veroorzaken schade en bezorgen anderen een 
moeilijke tijd. Sommigen klagen veel en worden zelfs chagerijnig over de kleinste dingen. 
Wanneer u zich verbind met een groepswerk of iets met hen, dan denkt u misschien dat u 

het beter zou kunnen doen als ze niet bij u waren. Echter, wij als kinderen van God, moeten 
geestelijke liefde uitoefenen dat “alle dingen gelooft, hoopt en verdraagt” zelfs van hen. 

Laat ons nu eens tot in detail kijken naar de manieren hoe we dit kunnen uitoefenen.

◆ STAP 1 ◆ 
We moeten in de 

liefde van God 
geloven tot het einde

◆ STAP 2 ◆ 

We moeten geloven 
dat de beproevingen 
een kortere weg zijn 

naar de vervulling 
van onze hoop

◆ STAP 3 ◆ 
We moeten enkel 

goed doen

1 Petrus 1:7 zegt, “…opdat de echtheid 
van uw geloof, kostbaarder dan vergankelijk 
goud, dat door vuur beproefd wordt, tot lof 
en heerlijkheid en eer blijke te zijn bij de 
openbaring van Jezus Christus.”

God wil dat Zijn kinderen snel opgroeien 
in het geloof en elke beproeving met geloof 
overwinnen, ongeacht hoe moeilijk ze 
lijken. Dat komt omdat ze dan later kunnen 
genieten van de lof, glorie en eer in de 
eeuwigheid van de Hemel. 

Terwijl we leven overeenkomstig het 
Woord van God, ondergaan we misschien 
onterecht lijden. Om ze te overwinnen, 
moeten we geloof hebben dat we speciale 

liefde van God ontvangen. We zouden 
moeten weten dat dit komt door de liefde 
van God, die ons leidt naar een betere 
verblijfplaats in de Hemel en Hem daarvoor 
dank moeten geven vanuit het hart.

Bovendien, zouden wij in Zijn liefde 
moeten geloven tot het einde. Wanneer we 
beproevingen van het geloof ondergaan, 
kan het pijn veroorzaken. Wanneer de pijn 
ernstig is en het gaat door voor een lange 
tijd, beginnen sommigen misschien te 
denken, “Waarom helpt God mij niet? Houdt 
Hij echt wel van mij?”

Wanneer wij twijfels hebben over Zijn 
liefde, zullen wij misschien wel willen 

opgeven. We beginnen misschien zelfs te 
klagen en voelen misschien wel rancune 
naar Hem toe. We moeten de liefde van God 
in ons hart bewaren en de beproevingen 
verdragen. We moeten geloven dat God 
ons wil leiden naar een betere hemelse 
verblijfplaats, omdat Hij ons liefheeft. 

Wanneer wij de liefde van God geloven 
en verdragen tot het einde, zullen wij 
uiteindelijk een volmaakt persoon worden 
(Jacobus 1:4). Een beproeving is Gods liefde 
die zoveel voor ons zorgt. Ik hoop dat u 
onveranderlijk zult geloven in deze liefde, 
zodat u alle beproevingen zult verdragen en 
overwinnen.

Romeinen 5:3-4 zegt, “En niet alleen (hierin), 
maar wij roemen ook in de verdrukkingen, 
daar wij weten, dat de verdrukking volharding 
uitwerkt, en de volharding beproefdheid, en de 
beproefdheid hoop.” Zoals eerder gezegd, is de 
verdrukking van beproevingen de kortere weg 
naar het bereiken van onze hoop.

Sommigen denken misschien, “Wanneer 
wordt ik vernieuwd?” Maar wanneer wij 
volharden in de beproeving en onszelf blijven 
vernieuwen, zullen wij uiteindelijk Gods 
echte en volmaakte kinderen worden die op 
Hem gelijken. We zullen dan uiteindelijk 
de kwalificaties bezitten om het Nieuwe 

Jeruzalem binnen te mogen gaan.
Daarom, wanneer er een beproeving komt, 

zouden we het niet moeten vermijden, maar 
ons best moeten doen om er doorheen te gaan. 
Natuurlijk, is het een normaal verlangen van 
een mens, om de makkelijke manier te kiezen. 
Maar wanneer we proberen om te vluchten 
van de beproevingen, zullen we veel later op 
onze gewenste eindbestemming aankomen.

Veronderstel dat er een persoon is die u een 
moeilijke tijd bezorgd in alle zaken. U laat 
het uiterlijk niet zien, maar u voelt onbehagen 
naar die persoon. U wilt hem gewoon mijden. 
In dat geval, zou u niet moeten proberen om 

de situatie te negeren, maar zou u het op een 
actieve manier moeten overwinnen. U moet 
alle dingen verdragen waar u onder lijdt, 
wanneer u bij hem bent, en het hart bereiken 
waarbij u hem volledig begrijpt en vergeeft. 
Wanneer u op deze manier uw best doet, zal 
God u de genade en kracht geven die u nodig 
hebt om hem lief te hebben. 

Daarom zijn beproevingen een kortere weg 
naar uw hoop. Wanneer u echt geestelijke 
liefde wil hebben, zou u zich elke keer 
wanneer u een beproeving tegenkomt, moeten 
verblijden, denkende dat u nu een kortere weg 
neemt.

Daniël leefde alleen door het Woord 
van God zonder te compromitteren met de 
wereld, maar hij werd in de leeuwenkuil 
geworden, door de plannen van boze 
mensen (Daniël 6). Hij klaagde echter 
nooit tegen God. Hij klaagde nooit tegen 
de koning, die hem erin had laten werpen. 
Ondanks dat hij wist dat het een plan van 
boze mensen was, reageerde hij niet met 
slechtheid op degenen die dit plan hadden 
gesmeed tegen hem. Omdat hij de wil van 
God kende, reageerde hij alleen in goedheid.

Toen zond God Zijn engelen om de 
muilen van de leeuwen te sluiten en ze 
beschermden Daniël van elke vorm van 
schade. In plaats van Daniël, werden degene 
die dit boze plan hadden bedacht als prooien 
voor de leeuwen geworpen.

Het lijkt misschien dwaas om met 
goedheid te reageren naar degenen die het 
kwade met ons voor hebben. Maar wanneer 
wij de wet van de geestelijke wereld kennen, 
is het wijs om slechts met goedheid terug te 

handelen. Het is ook een manier van zegen. 
We zouden het kwade moeten overwinnen 
met goedheid.

Vanuit een vleselijk standpunt, lijken 
testen of beproevingen van andere mensen 
te komen of vanuit een situatie. Maar 
geestelijk gezien, zijn ze door de vijand 
duivel en Satan gebracht, en om een 
beproeving te overwinnen in een geestelijk 
strijd. Om deze strijd te winnen, moeten we 
strijden overeenkomstig de regels van de 
geestelijke wereld.

Romeinen 12:21 zegt, “Laat u niet 
overwinnen door het kwade, maar overwin 
het kwade door het goede.” Wanneer wij 
op deze manier in goedheid handelen, lijkt 
het misschien dat we verlies lijden, en we 
op dat moment verliezen, maar in feite, is 
het het tegenovergestelde. Dat komt omdat 
de rechtvaardige en goede God alle geluk, 
ongeluk, leven en dood van de mensheid 
beheerst overeenkomstig de geestelijk wet.

Bijvoorbeeld, sommigen van u lijden 

misschien onder de vervolging van 
ongelovige familieleden. De vervolgingen 
zullen snel verdwijnen en u zult tot uw 
familie kunnen evangeliseren, alleen 
wanneer u in goedheid handelt. Maar 
sommigen denken misschien, “Waarom 
is hij zo slecht?” en proberen om hem te 
overtuigen met een argument. Dan zal de 
beproeving alleen maar erger worden en 
veel langer duren.

Dan moet u eerst proberen om hun harten 
te raken met liefde. U moet met liefde 
bidden en hen dienen in de Here. U moet 
het licht worden dat helderder straalt op uw 
familie. In elke situatie, moet u in goedheid 
denken en belijden met geloof.

U zou in elke situatie goed moeten 
doen, en de belijdenis van Paulus moeten 
inprenten, “Ik sterf dagelijk”. Dan zal God 
op de beste tijd werken. Het krachtigste 
wapen in een geestelijke strijd is niet de 
kracht of wijsheid van mensen, maar de 
goedheid van God.

Om geestelijke liefde uit te oefenen
dat alle dingen gelooft, hoopt en verdraagt
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Getuigenissen

In 2009, was ik op het randje van de dood in een ziekenhuis in 
Tianjin mede door een hartinfarct. Mijn dokter zei me dat er 
geen kans meer voor mij was en maakte de papieren voor 
het crematorium op. Mijn dochter, Diakones Songyeon 
Han belde mijn zuster Diakones Seongok Kim in Yanji 
en vertelde haar dat ze wilde dat ik het gebed van Dr. 
Jaerock Lee zou ontvangen. Ik ontving het gebed voor 
de zieken tijdens de zondagmorgendienst via mijn 
mobiele telefoon.

Toen, zag ik een visioen, waarin een grote steen van 
mijn borst werd getild. Ik keek rond om het te vinden. 
Mijn dochter vroeg mij waar ik naar op zoek was, dus 
ik vertelde haar wat ik had gezien. Ze zei met blijdschap, 
“Mijn moeder is gered!”

Ik vroeg de dokter om te komen, zodat ik ontslagen kon 
worden van het ziekenhuis. Maar hij bracht de begrafenis 
directeur naar mij. Toen hij mij zag, was hij verbaasd, omdat 
ik in normale staat was. Ik ben nog steeds levend door de 
ontzagwekkende kracht van God. Halleluja!

Ik ben niet hoog opgeleid, en heb niets. Het enige wat ik kan doen 
is preken over de levende God tegen iedereen die ik tegenkom die 
stervend en ontwetend is over de Hemel en de Hel. Dat is de reden 
waarom ik leef. Ik geef alle dank en glorie aan God.

Toen ik negen jaar oud was, leed ik aan ernstige oorpijn en 
uiteindelijk verloor ik mijn gehoor aan mijn linkeroor. Ik ging naar 

de kerk gedurende tien jaar, maar ik kon de boodschappen niet 
goed horen. Ik voelde mij altijd bezwaard en werd in vele 

dingen passief.
Op 12 maart 2016, terwijl ik aan het wandelen was in 

mijn buurt, kwam ik Diakones Sungsil Kim tegen, die de 
Manmin Nieuwsbrieven aan het uitdelen was. Ik hoorde van 
haar over de krachtige werken die gemanifesteerd werden 
door Dr. Lee en ging de volgende zondag naar de kerk. 

Het heiligdom was zo stralend, en ik voelde me alsof ik 
in de Hemel was. Ik was er zeker van dat God mij naar deze 

kerk had geleid, dus ik huilde vele tranen van dankbaarheid.
Eind maart, nam ik ook deel aan de Manmin Gebedscentrum 

Goddelijke Genezingssamenkomst. Na het luisteren van de 
boodschap van de President van het Centrum, Boknim Lee, 

bekeerde ik mij van de haat die ik had tegen mijn ouders, broers/zussen 
en medewerkers. Toen ontving ik het gebed met de zakdoek waarover 

Dr. Jaerock Lee had gebeden (Handelingen 19:11-12). Ik voelde voor een 
ogenblik een soort van pijnscheut, en daarna kon ik vanuit mijn linkeroor 
horen, waar ik dus 49 jaar doof aan was geweest, was ik nu in staat om te 
horen. Halleluja! 

Ik kon goed horen. Ik ben zo gelukkig!

Diakones Sungsil Kim, 62 jaar Zuster Yeonok Kim, 57 jaar

Ik was een Katholiek zonder de 
zekerheid van redding. Ik had geen 
vrede in mijn hart. Ik genoot van 
de wereldse pleziertjes met mijn 
vrienden en dronk alcohol. Ik haatte 
anderen voor alledaagse dingen 
en koesterde slechte gevoelens. Ik 
sloeg zelfs mijn vrouw en werkte het 
op haar uit wanneer dingen buiten 
ons gezin niet goed gingen. Mijn 
gezin was niet vredevol. Ik was een 
officier van de Marine, maar vele 
redenen maakten het moeilijk voor 
mij om promotie te krijgen.

In 2006, hoorde ik over de 
on t z ag wek ke nde  ge nez e nde 
werken die plaats vonden door Dr. 
Jaerock Lee, een internationale 
opwekkingsprediker, die van Zuid 
Korea kwam. Ik ging naar zijn 
DR Congo Verenigde Campagne. 
Ik was getuige van de genezing van vele mensen 
met ongenezelijke en dodelijke ziekten. Ik was ook 
bewogen door zijn boodschap. Later hoorde ik over 
de Kinshasa Manmin Gemeente en ging er heen.

In januari 2007, werd ik lid van Manmin en begon 
ik te luisteren naar de boodschappen van Dr. Lee via 
GCN. Ik besefte wat een echt christelijk leven was en 
werd vervuld met dankbaarheid en blijdschap. Toen 
ik leerde over waarom Jezus Christus onze enige 

Redder is, door het boek “De Boodschap van het 
Kruis” werd ik gefascineerd. 

Ik leerde over de besnijdenis van het hart. Ik 
stopte met drinken en roken en mijn opvliegendheid 
veranderde in zachtmoedigheid. Ik sloeg niet langer 
mijn vrouw. Mijn familieleden begonnen ook 
hun interesse te laten zien in de kerk, omdat ze de 
verandering in mij zagen. Ze werden uiteindelijk ook 
allemaal lid van de kerk. Bovendien, terwijl mijn 

gezin vredevol werd, gaf God mij 
overstromende zegeningen. Halleluja!

In maart 2015, kon ik niet meer 
goed wandelen doordat ik pijn had 
aan mijn linkerbeen. Toen Pastor 
Hosu Lee van Kinshaha Manmin 
gemeente voor mij bad met de 
zakdoek waarover Senior Pastor had 
gebeden, werd ik vrijgezet van de pijn 
(Handelingen 19:11-12).

Mijn vrouw werd genezen van 
reumatische artritis door het gebed 
voor de zieken die Senior Pastor had 
gebeden, en mijn tweede dochter 
herstelde van een voedselvergiftiging 
door het gebed met de zakdoek. Mijn 
kleindochter groeit goed ondanks 
dat ze zwak geboren werd en in een 
couveuse werd gelegd toen ze werd 
geboren. Ik ben zo dankbaar voor 
de genade van God, dus probeer 

ik voortdurend te bidden en te leven door het 
Woord. Terwijl ik dat deed, heb ik vele zegeningen 
ontvangen.

Ik werd heel snel gepromoveerd tot Officier 
Commandant en nu ben ik een Marine Commandant. 
Ik ben ook de voorzitter van de Gemeente Commité 
in de Kinshasa Manmin gemeente. Ik geef alle dank 
en glorie aan de God van liefde, die mij geleid heeft 
tot het leven van een gezegend leven.

“Terwijl ik vernieuwd ben 
door het Heiligheid evangelie, 
ontvang ik nu zegeningen!”

Diaken Symphorien Haizuri Malumba, 
55 jaar, Kinshasa Manmin Gemeente, 

DR Congo (vierde van rechts in de familie)

Diakones Sungsil Kim (links) 
en zuster Yeonok Kim van de 

Chinese Deelgemeente

 “Mijn levende God! 
Ik ben gelukkig door U!”

Op het randje 
van de dood door 
een hartaanval, werd 
ik terug tot leven gebracht!

Ik was doof in mijn 
linkeroor voor 49 jaar, 

maar ik begon te horen!


